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Dwingeloo, 27 oktober 2020

Onderwerp: rondvraag voor politieke avond Westerveld inzake woningbouw Vledderveen.

Geachte voorzitter,

Afgelopen week hebben we via de website van Natuurbeschermingswacht Meppel en omstreken 
kunnen lezen dat zij een zienswijze heeft ingediend op het dorpsinitiatief “Nieuwbouwlocatie 
Vledderveen”. 

Wij constateren hiermee dat het blikveld van deze organisatie lijkt te worden uitgebreid van 
bezwaarmaking tegen agrarische activiteiten naar een veel breder pallet van economische ontwikkeling 
zoals nu ook woningbouw. Wij betreuren het dat het dorpsinitiatief hiermee op zijn minst vertraging 
oploopt, maar wellicht helemaal niet kan doorgaan. 

Op de politieke avond van 20 oktober j.l. hebben we dit geluid ook gehoord uit monde van de fractie 
van Progressief Westerveld die het volgende heeft uitgesproken: "Elke activiteit die een negatief effect 
heeft op onze natuurgebieden, moet worden getoetst aan de wet natuurbescherming. Zonder 
vergunning van deze wet worden geen ruimtelijke ordening activiteiten vergund". 

Wij willen hierbij de volgende vragen stellen aan het college van burgemeester en wethouders:
- Heeft het college deze berichtgeving ook gezien? 
- Wat is de mening van het college over deze zienswijze die is ingediend bij de provincie? 
- Deelt het college met ons dat iedere economische ontwikkeling, waaronder woningbouw in de 
dorpskernen in deze gemeente, op deze manier zeer lastig te realiseren zal zijn en de gemeente als het 
ware op slot gaat?
- wat voor perspectief kunnen we onze inwoners bieden bij bouwplannen, denk hierbij bijvoorbeeld ook 
aan projecten zoals Vledder Noord, de Knarrenhof in Havelte en andere initiatieven?

Wij zien uw reactie graag tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Namens de VVD fractie,
Renate Masselink


